
 Verslag vergadering d.d. 15 mei 2023  

 
Aanwezig:  Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout, Frans Bruinsma (RKDSV), 

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), 
Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), Antoon van de Sande (SVSOS), 
Henk Schottert (Biks Shots), Frans van Kempen (VLOHradio), 
Wilma van Gompel (VC De Hilver), Malou Deenen (VC De Hilver), 
Niels van Doormaal (Judovereniging Deusone Diessen), 
 
 

Afwezig met bericht: Edwin Kleiboer, Sander van den Bosch (Sint Catharinagilde), 
Jan Burgers (Ruitersportvereniging Wilhelmina), 
Peter van Beers (Wieler Vereniging Diessen), John Lenior (HBC). 
 
                           

1.  Opening 
Omdat Edwin Kleiboer bij een van de belangrijkste gebeurtenissen in Rotterdam is, opent Jan 
Vlasblom de vergadering met een kort voorstel rondje. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 7 maart 2023 
Er waren geen opmerkingen over de notulen. 
 
 
3.  Mededelingen 
De nieuwe atletiekbaan van Achil ’87 wordt op zaterdag 16 september 2023 officieel in gebruik 
genomen. 
 
Via via hadden we gehoord dat Avanti-Turnivo niet meer turnt in de Sporthal op de Roodloop.  
Volgens Ronald van Kouteren klopt daar niets van en sporten ze er elke woensdagmiddag. 
 
John Lenior heeft via de mail 3 mededelingen gedaan: 
 

 Het NOC*NSF heeft Bridge voor Nederland gekwalificeerd als sport. (Blijven wel in hoge 
belasting tarief zitten, dat weer wel) 
 

 Een vertrouwenspersoon heb ik nationaal aangekaart via het district en men bekijkt of we dit 
op districtsniveau gaan organiseren.  
 

 Ik heb maandagochtend overleg met verschillende bridgeclubjes binnen de gemeente waar 
we deelname aan de nationale sportweek in september bespreken.   

Jan Burgers had ook nog een vraag via de mail:  
 

 Kan ambtenaar sportzaken uitleggen hoe we de WOZ sportverenigingen kunnen terug 
vragen. Heb de subsidiewijzer gezien maar ……………….. helaas. 

 
  



4.  Actief Hilvarenbeek 
Karin Schepers geeft uitleg over de lopende activiteiten: 
 

 Nationale Diabetes Challenge (NDC De Beekse Wandelchallenge 2023) 
2 groepen op dinsdag en donderdag; 20 weken wandelen 
 

 Sportweek in september 
Het is nog de vraag wat het gaat worden: Walking Sports of een rondje langs de sportvelden. 
In juni is er een brainstormavond 
 

 Vandaag is de film van de Koningsspelen online gegaan. Er hebben 1200 kinderen 
meegedaan. De film wordt tijdens de vergadering vertoond. 
 
 

5.  Evaluatie Collecte Fonds Gehandicaptensport 
Er is € 1195,10 opgehaald. Er waren erg weinig collectanten.  
Complimenten aan hen die wel langs de deuren gegaan zijn. 
 
 
6.  Terugkoppeling bijeenkomst vertrouwenscontactpersonen 
We kunnen terug kijken op een geslaagde bijeenkomst van de Vertrouwenscontactpersonen. 
 
Volgende keer meer de diepte in. Wel tijdig de datum doorgeven. 
 
Vanuit Actief Hilvarenbeek komt er een Thema-avond met 2 sessies in het najaar. 
 
 
7.  Stand van zaken accommodatiebeleid 
Op 23 mei om 19.30 uur is er een bijeenkomst gepland door de gemeente. De Sportraad is daarvoor 
uitgenodigd. De aanwezigen vragen zich af waarom de verenigingen niet uitgenodigd zijn. 
 
RKDSV is uitgenodigd voor een gesprek met HOI. 
 
 
8.  Thema bijeenkomst gezondere sportomgeving op de Roodloop 
Omdat Edwin Kleiboer dit verder uit zou rollen en hij niet aanwezig is, weten we niet wat de stand van 
zaken is. 
 
 
9.  Subsidies overheid 2023-2026 
Omdat Edwin Kleiboer niet aanwezig is, heeft Tjalle Hoogsteen geprobeerd om meer informatie te 
geven over dit punt. Er liggen nieuwe afspraken over het Sportakkoord. Het uitvoeringsplan moet 30 
juni klaar zijn. In september moet er een uitgebreider plan klaar zijn.  
 
De inzet van de buurtsportcoach gaat veranderen. 
 
Het blijft een ingewikkeld verhaal. 
 
 
10. Club van de maand – Presentatie VC De Hilver 
Wilma van Gompel en Malou Deenen geven een presentatie over VC De Hilver (zie bijlage). 
 
Wilma en Malou worden bedankt voor hun presentatie. 
 
RKDSV neemt het stokje over voor de vergadering van september. 
 
  



 
11. Uit de verenigingen / Rondvraag 
Op 23 augustus wordt in Biest-Houtakker de Vakantieloop weer gehouden. 
 
De tarieven van Laco zijn fors verhoogd. 
 
DTV Zandligt is bezig met de aanleg van 2 padelbanen op de plaats van 1 tennisveld. 
 
De Hockeyclub organiseert een Roodloop overleg met de buitensportverenigingen.  
De kennismakingsborrel is op 30 juni. 
 
In het seizoen 2023-2024 bestaat de Hockeyclub 45 jaar. 
 
Het 1e team van Hita gaat stoppen. Ze hebben nu nog maar één team over. Dat wordt lastig. 
 
12. Sluiting 
Jan Vlasblom dankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering.  
De aanwezigen worden uitgenodigd voor een drankje aan de bar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Data voor de volgende vergaderingen 
 
Maandag 4 september   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 26 september  20.00 uur Sportraad vergadering Hercules 
Maandag 23 oktober   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Maandag 13 november  20.00 uur Sportraad vergadering Hercules 
Maandag 18 december   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 16 januari 2024 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 26 januari 2024  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


